
PROTOKÓŁ NR 45/2021
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, 

które odbyło się dnia 22 listopada 2021 roku.

Posiedzenie komisji trwało 1300_ 1430

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Bereda Piotr - przewodniczący komisji,
2. Kuśkowska Helena - wiceprzewodnicząca komisji,
3. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji,
4. Pasoń Marek - członek komisji,
5. Kłębek Krzysztof - członek komisji, usprawiedliwiona nieobecność 

oraz

s Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka; 
s Pani Dorota Banaś - Skarbnik Gminy Dąbrówka; 
s Pani Anna Kłosowska - Radca Prawny.

Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Piotr Bereda, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1) Otwarcie posiedzenia.
2) Rozpatrzenie pisma Sygn. Akt DF-RI.612.2.15.2021 z dnia 22.09.2021 r.
3) Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Rozpatrzenie pisma Sygn. Akt DF-RI.612.2.15.2021 z dnia 22.09.2021 r.

Członkowie komisji ponownie zapoznali się z pismem z dnia 27.09.2021 r. (data 
wpływu do Urzędu Gminy) w sprawie zarządzenia o przekazaniu informacji 
o ujawnionych okolicznościach, wskazujących na naruszenie dyscypliny finansów 
publicznych.

Zaproszono Panią Skarbnik -  Dorotę Banaś, która odniosła się do zasad 
finansowania dachu w Kościele w Józefowie. Poinformowała Komisję, że zadanie 
wymiany dachu na kościele zostało zrealizowane z Funduszu Sołeckiego 
na podstawie umowy użyczenia podpisanej pomiędzy Proboszczem Parafii 
ks. Edwardem Kopytko a Panem Wójtem. Kserokopia umowy została przekazana 
Komisji.
Obecni członkowie jednogłośnie zatwierdzili powyższe wyjaśnienie dot. wymiany 
dachu.



Komisja poprosiła również o zabranie głosu Panią Radcę Prawną -  Annę Kłosowską 
w sprawie w.w. pisma. Mecenas poradziła, aby odpowiedź na pismo skierować 
do Rady Gminy Dąbrówka -  jako adresata pisma oraz skierować pismo do Pana 
Wójta z prośbą o odpowiedź i ustosunkowanie się do postawionych zarzutów, 
z terminem 14 dni na odpowiedź.

Oba pisma zostały podpisane przez Przewodniczącego Komisji Pana Piotra Beredę 
oraz skierowane do adresatów. Kopie zostały załączone do akt.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

Nazwisko i imię Podpis
Bereda Piotr
Kuśkowska Helena l<ym:
Pasoń Marek
Marcinkiewicz Andrzej


